



FOR IMMEDIATE RELEASE

AirAsia expands its presence into China

- Launching exclusive direct flights between Kuala Lumpur and Tianjin (4 x weekly)
- Doubles number of visitor seats to Changsha to over 150,000 seats per annum

SEPANG, 11 October 2018 – AirAsia will further its expansion into China with the announcement of an exclusive direct service between Kuala Lumpur and Tianjin, connecting the coastal city in China of more than 15 million people with Southeast Asia and beyond from 2 December 2018.

AirAsia's long haul affiliate, AirAsia X, will not only provide the only direct services between the two popular tourist and leisure cities, but will stimulate regional demand through great value airfares, enabling more people to travel.

BIG members promotional all-in fares between Kuala Lumpur and Tianjin will be available for sale on airasia.com and mobile application from 11 October 2018 to 21 October 2018 for the travel period 2 December 2018 to 28 March 2019 with fares on sale from RM288* one way including tax for Standard Seats or from RM799* one way including tax for its award-winning Premium Flatbed.

AirAsia will also beef up its direct route between Kuala Lumpur and Changsha, doubling the current number of seats on the popular route in response to popular demand, by operating its fleet of larger wide-body Airbus A330 aircraft commencing 29 October 2018.

BIG members Promotional fares between Kuala Lumpur and Changsha are on sale today starting from RM188* one way including tax for Standard Seat and RM799* one way for Premium Flatbed will also be available during the same booking period and for travel period.

AirAsia X Malaysia CEO Benjamin Ismail says, "The announcements today of the new and exclusive route between Kuala Lumpur and Tianjin and the capacity increase to Changsha with our larger wide body aircraft will contribute year-round capacity of over 300,000 additional visitor seats in total to China, significantly boosting tourism, trade and economic growth while paving the way towards China's Year of Tourism and Culture 2020, envisioned by the leaders of both nations."

"Together with our existing routes into China, today's announcement means we are further strengthening our foothold in Northern China and increasing our overall capacity to China - one of our fastest growing markets. We will continue to look for expansion opportunities that not only maintain AirAsia Group's dominance as the largest foreign carrier to China by capacity, but also enable us to remain committed in our quest to making air travel affordable for everyone," added Benjamin.

With the launch of Tianjin as our newest destination, AirAsia will fly to 20 cities in China with 550 weekly direct flights from hubs in Malaysia, Thailand and the Philippines. This follows AirAsia Group's grasp of a stronger foothold in China with the introduction of 13 new routes this year, including from Bangkok Don Mueang to Nanjing, Ningbo and Chengdu; from Kota Kinabalu, Phuket and Krabi to Macau; Phuket to Kunming; Krabi to Hong Kong; Chiang Mai and Clark to Taipei; Manila to Kaohsiung; Cebu to Shenzhen and soon from Kuala Lumpur to Tianjin.

Tianjin is located in the northern China bordering Beijing and Hebei Province. The coastal metropolis boasts many of China's cultural, social and economic elements over the past century. Various attractions such as The Five Great Avenues district, Tianjin Radio and TV Tower and Drum Tower allows you to experience the multifaceted sides of the city. History buffs will be whisked back in time



surrounded by ancient elements at Tianjin Ancient Cultural Street, while Tianjin Binhai New Area offers visitors a well-developed and modern attractions such as The Binhai Modern Art Gallery, The Binhai New Area Cultural Center and state of the art Tianjin Binhai Library which became social media sensation in recent years.

Changsha offers a relaxing and scenic experience for visitors to this city in down South Central China. It is the birthplace of Mao Zedong, one of China's most revered political figures. Infused with nature, history and scenic geographical terrains, visitors are able to experience the UNESCO World Heritage Site, Wu Ling Yuan (Zhangjiajie) where visitors can enjoy various kinds of activities including hiking, boating, mountaineering, parasailing, rock climbing or camping. Within the Zhangjiajie scenic area where the Hollywood blockbuster Avatar was filmed, there are a number of highlights such as Tianzi Mountain, Yangjiajie, Wulingyuan, Tianmen Mountain, and the Diaojiao Houses in Shiyangping.

Keep up-to-date with AirAsia's latest promotions and activities via Facebook (facebook.com/AirAsia) and Twitter (twitter.com/AirAsia).

ENDS

****Promotional all-in-fares quoted are for one-way travel only inclusive of taxes. Terms and conditions apply.***

Flight Schedule for Kuala Lumpur, Malaysia (KUL) to Tianjin, China (TSN) commencing 2 December 2018*

| Flight No. | From | To | Departure | Arrival | Frequency |
|------------|------|-----|-----------|---------|--------------------|
| D7 318 | KUL | TSN | 1500hrs | 2100hrs | Tue, Wed, Thu, Sun |
| D7 319 | TSN | KUL | 2215hrs | 0445hrs | Tue, Wed, Thu, Sun |

**Subject to regulatory approval*

New flight schedule for Kuala Lumpur, Malaysia (KUL) to Changsha, China (CSX) operated by AirAsia X (Airline code D7) effective 29 October 2018

| Flight No. | From | To | Departure | Arrival | Frequency |
|------------|------|-----|-----------|---------|--------------------|
| D7 352 | KUL | CSX | 1810hrs | 2305hrs | Mon, Wed, Fri, Sat |
| D7 353 | CSX | KUL | 2350hrs | 0430hrs | Mon, Wed, Fri, Sat |

For media enquiries, please contact:

Ashman Mahfudz

Group Communications, AirAsia X

Mobile: +6012 667 7943

ashmanmahfudz@airasia.com



UNTUK SIARAN SEGERA

AirAsia memperluaskan jaringannya ke China

- Pelancaran penerbangan terus eksklusif dari Kuala Lumpur ke Tianjin (4 x seminggu)
- Menggandakan kapasiti tempat duduk ke Changsha lebih dari 150,000 tempat duduk setahun

SEPANG, 11 Oktober 2018 – AirAsia akan terus mengembangkan jaringannya ke China dengan pengumuman perkhidmatan penerbangan terus eksklusif antara Kuala Lumpur dan Tianjin yang bakal menghubungkan 15 juta penduduk bandar persisiran pantai China tersebut dengan rantau Asia Tenggara dan serata dunia bermula dari 2 Disember 2018 ini.

Dikendalikan oleh syarikat tambang rendah jarak jauh, AirAsia X, penerbangan terus ini bukan sahaja akan menghubungkan antara dua bandar pelancongan dan rekreasi popular ini, tetapi akan merangsang permintaan serantau melalui tambang yang nilai hebat dan membolehkan lebih ramai memulakan perjalanan mereka.

Tambang promosi termasuk semua Ahli BIG bagi laluan Kuala Lumpur dan Tianjin ini akan mula dijual di airasia.com dan aplikasi mudah alih bermula 11 Oktober 2018 hingga 21 Oktober 2018 untuk tempoh perjalanan dari 2 Disember 2018 hingga 28 Mac 2019 dengan tambang bermula dari RM288* sehala termasuk cukai untuk Tempat Duduk Standard atau bagi tetamu yang inginkan perjalanan yang lebih selesa tambang RM799* sehala termasuk cukai bagi tempat duduk Premium Flatbed yang telah memenangi pelbagai anugerah.

AirAsia juga akan menggandakan kapasiti tempat duduk bagi laluan terus antara Kuala Lumpur dan Changsha dari jumlah semasa dengan beroperasi menggunakan pesawat Airbus A330 yang lebih besar bermula 29 Oktober 2018 atas permintaan yang semakin meningkat bagi laluan popular ini.

Tambang promosi eksklusif ahli BIG bagi laluan Kuala Lumpur dan Changsha pula dari RM188* sehala termasuk cukai untuk Standard Seat dan RM799* sehala untuk Premium Flatbed yang juga boleh didapati semasa tempoh tempahan dan bagi tempoh perjalanan yang sama seperti di atas.

Ketua Pegawai Eksekutif AirAsia X Malaysia Benjamin Ismail berkata, "Pengumuman laluan eksklusif baharu antara Kuala Lumpur dan Tianjin serta peningkatan kapasiti ke Changsha yang akan beroperasi dengan pesawat yang lebih besar ini akan menyumbang 300,000 kapasiti tempat duduk tambahan ke China, hal ini dengan ketara akan meningkatkan pertumbuhan, pelancongan, perdagangan dan ekonomi yang seterusnya membuka peluang merangsang kearah kejayaan Tahun Pelancongan dan Kebudayaan China 2020, yang diimpikan oleh pemimpin kedua-dua negara ini."

"Menerusi laluan sedia ada kami ke China dan tambahan dari pengumuman hari ini kami terus memperkukuhkan kedudukan kami di Utara China dan secara keseluruhannya meningkatkan kapasiti kami ke China - salah satu pasaran yang paling pesat membangun kami. Kami akan terus mencari peluang untuk terus berkembang yang bukan sahaja akan mengekalkan posisi AirAsia sebagai syarikat penerbangan asing dengan kapasiti terbesar ke China, tetapi juga membolehkan kami kekal komited dalam usaha perjalanan udara tambang rendah untuk semua," tambah Benjamin.



Dengan pelancaran destinasi baru kami Tianjin, AirAsia akan terbang ke 20 bandar di China dengan 550 penerbangan langsung seminggu dari hab di Malaysia, Thailand dan Filipina. Ini berikutan Kumpulan AirAsia yang pesat mengukuhkan posisinya di China dengan pengenalan 13 laluan baru tahun ini sahaja, termasuk dari Bangkok Don Mueang ke Nanjing, Ningbo dan Chengdu; dari Kota Kinabalu, Phuket dan Krabi ke Macau; Phuket ke Kunming; Krabi ke Hong Kong; Chiang Mai dan Clark ke Taipei; Manila ke Kaohsiung; Cebu ke Shenzhen dan tidak lama lagi dari Kuala Lumpur ke Tianjin.

Tianjin terletak di utara China bersempadan dengan Beijing dan Daerah Hebei. Bandar metropolitan persisiran pantai ini kaya dengan nilai budaya, sosial dan ekonomi China sejak dari seabad yang lalu. Pelbagai tarikan seperti kawasan The Five Great Avenues, Menara Radio dan TV Tianjin dan Drum Tower membolehkan anda merasakan pelbaga sisi bandar ini. Penggemar sejarah akan dibawa ke masa silam yang dikelilingi oleh unsur klasik di Tianjin Ancient Cultural Street, manakala Tianjin Binhai New Area menawarkan pengunjung tarikan yang moden seperti Galeri Seni Moden Binhai, Pusat Kebudayaan Kawasan Baru Binhai dan keadaan seni Perpustakaan Tianjin Binhai yang menjadi sensasi media sosial kebelakangan ini.

Changsha pula menawarkan pengalaman yang lebih santai dan indah untuk pengunjung ke bandar yang terletak di Selatan Tengah China. Changsha adalah tempat kelahiran Mao Zedong, salah seorang tokoh politik China yang sangat dihormati. Dengan pemandangan alam semula jadi, sejarah dan pemandangan geografi yang indah, pelawat dapat mengunjungi Tapak Warisan Dunia UNESCO, Wu Ling Yuan (Zhangjiajie) di mana pelawat dapat menikmati pelbagai aktiviti termasuk berperahu, mendaki gunung, parasailing atau berkhemah. Kawasan indah Zhangjiajie di mana filem blockbuster Hollywood Avatar difilemkan, terdapat beberapa lokasi menarik seperti Tianzi Mountain, Yangjiajie, Wulingyuan, Gunung Tianmen, dan Rumah Diaojiao di Shiyangping.

Bagi menempah perjalanan anda, layari airasia.com. Dapatkan maklumat terkini mengenai promosi dan aktiviti AirAsia melalui Facebook (facebook.com/AirAsia) dan Twitter (twitter.com/AirAsia).

TAMAT

****Tambang termasuk semua adalah bagi perjalanan sehala sahaja dan termasuk cukai. Tertakluk kepada terma dan syarat.***

Jadual Penerbangan dari Kuala Lumpur, Malaysia (KUL) ke Tianjin, China (TSN) bermula 2 Disember 2018 *

| Penerbangan | Dari | Ke | Pelepasan | Ketibaan | Jadual Penerbangan |
|-------------|------|-----|-----------|----------|----------------------------|
| D7 318 | KUL | TSN | 1500 | 2100 | Selasa, Rabu, Khamis, Ahad |
| D7 319 | TSN | KUL | 2215 | 0445 | Selasa, Rabu, Khamis, Ahad |

**Tertakluk kepada kelulusan kawal selia*



Jadual penerbangan baru dari Changsha, China (CSX) ke Kuala Lumpur, Malaysia (KUL) yang dikendalikan oleh AirAsia X (Kod Penerbangan D7) bermula 29 Oktober 2018

| Penerbangan | Dari | Ke | Pelepasan | Ketibaan | Jadual Penerbangan |
|-------------|------|-----|-----------|----------|----------------------------|
| D7 352 | KUL | CSX | 1810 | 2305 | Isnin, Rabu, Jumaat, Sabtu |
| D7 353 | CSX | KUL | 2350 | 0430 | Isnin, Rabu, Jumaat, Sabtu |

Untuk pertanyaan media, sila hubungi:

Ashman Mahfudz

Group Communications, AirAsia X

Mobile: +6012 667 7943

ashmanmahfudz@airasia.com



立即发布

亚航持续拓展中国飞行网络

- 推介每周 4 趟吉隆坡直飞天津独有航线
- 前往长沙航线客运量双倍增长至每年 1 万 5 千座位

雪邦，2018 年 10 月 11 日讯 – 亚航持续拓展中国航线网络，今日宣布连接吉隆坡及天津的全新独有直飞航线将于 2018 年 12 月 2 日启航，为 1 千 5 百万名天津市民以低航费连接至东南亚或更远航点。

亚航的长途支部分亚航长程将营运此航线，同时推介优惠票价以刺激区域需求。

BIG 会员独享的吉隆坡至天津优惠票将于亚航官网 airasia.com 及手机应用程序于 2018 年 10 月 11 日至 21 日间发售，出发日期为 2018 年 12 月 2 日至 2019 年 3 月 28 日。标准座椅含税单程优惠票价只从 288 令吉*起，而豪华平躺座椅含税单程优惠票价则从 799 令吉*起。

亚航也同时将扩展其吉隆坡及长沙直飞航线，通过营运宽体空客 A330 客机于 2018 年 10 月 29 日起让该航线的客运量双倍增长。

即日起 BIG 会员将独享吉隆坡前往长沙的超值优惠，标准座椅含税单程优惠票价只从 188 令吉*起，而豪华平躺座椅含税单程优惠票价则从 799 令吉*起。以上优惠的订购期及出发期相同。

亚航长程马来西亚首席执行官 **Benyamin Ismail** 说：“今天吉隆坡至天津的全新独有航线推介及营运宽体客机让吉隆坡前往长沙承客运量双倍增长的两项宣布将为往返中国的全年客运量激增至 30 万座位，大力推动双边旅游、贸易及经济增长并为 2020 中马两国文化旅游年打下坚实基础。”

“中国一直是亚航集团中增长最快的重要市场之一。连同多条已有的航线，今天宣布开通的新航线意味着亚航在中国北区巩固根基并整体增加往返中国客运量。我们会继续寻找拓展机会，为巩固亚航集团在中国作为客运量最大外资航空地位之余，也继续实现让大家都以低航费飞行的梦想，” Benyamin 补充道。

随着天津航线的宣布，亚航每周将有高达 550 趟航班从马来西亚、泰国及菲律宾的多个枢纽前往中国高达 20 座城市。亚航积极拓展其中国飞行网络，仅于今年，亚航即推介了高达 13 条中国新航线，包括有：曼谷至南京、宁波及成都；亚庇、普吉岛及甲米至澳门；普吉岛至昆明；甲米至香港；清迈及克拉克至台北；马尼拉至高雄；宿雾至深圳；还有即将开通的吉隆坡至天津。

天津位于中国北部，与北京和河北省毗邻。这沿海大都市在过去的一世纪以来承袭了中国的文化、社会和经济元素并不断发展。著名景点如五大道区、天津电视塔和鼓楼让游客体验这大都市各个不同的面向。历史爱好者将被天津古文化街的古元素所吸引，而天津滨海新区则可以让游客体验先进城市的旅游景点如滨海现代美术馆、滨海新区文化中心和近年来成为社交媒体打卡必到的地点 – 天津滨海图书馆。



长沙为中国中南部景色优美且休闲的城市，也是中国最受尊崇领导之一 – 毛泽东的出生地。其自然景观、丰富历史及山峦起伏的地理位置让游客流连忘返，也造就了联合国教科文组织世界遗产 – 武陵园（张家界）。游客可在张家界进行各种活动，包括远足、划船、登山、滑翔伞、攀岩或露营等。好莱坞大片“阿凡达”也是于张家界风景区内取景拍摄，著名的景点有十几个，如天子山、杨家界、武陵源、天门山、堰坪吊脚楼等。

浏览亚航推特 (twitter.com/AirAsia) 及面子书 (facebook.com/AirAsia) 以获知亚航最新促销及活动。

***此优惠全包票价已含机场税，为单程票价，须符合条规。**

*** 完 ***

马来西亚吉隆坡 (KUL) 到中国天津 (TSN) 航班时间表 – 2018 年 12 月 2 日启航

| 航班号 | 出发 | 抵达 | 出发时间 | 抵达时间 | 航班时间表 |
|--------|-----|-----|---------|---------|-----------|
| D7 318 | KUL | TSN | 1500hrs | 2100hrs | 星期二、三、四、日 |
| D7 319 | TSN | KUL | 2215hrs | 0445hrs | 星期二、三、四、日 |

**仍需监管当局批准*

马来西亚吉隆坡 (KUL) 至中国长沙 (CSX) 更新时间表，由亚航长程马来西亚营运 (航班号 D7) 于 2018 年 10 月 29 日生效

| 航班号 | 出发 | 抵达 | 出发时间 | 抵达时间 | 航班时间表 |
|--------|-----|-----|---------|---------|-----------|
| D7 352 | KUL | CSX | 1810hrs | 2305hrs | 星期一、三、五、六 |
| D7 353 | CSX | KUL | 2350hrs | 0430hrs | 星期一、三、五、六 |

媒体咨询:

Ashman Mahfudz

Group Communications, AirAsia X

Mobile: +6012 667 7943

ashmanmahfudz@airasia.com